
Z A P I S N I K  
 

sa 2. sastanka članova Auto kluba SCHNEE OFF ROAD 
zakazanog za srijedu 27.08.2008.g. s početkom u 18,00 sati u prostorijama  

restorana "Sesvetska dolina" u Sesvetama, Bistrička bb 
 
 
 
Prisutni:  

1. Snježana Jurić 
2. Nebojša Gvozdić 
3. Amir Perviz 
4. Gordan Čeak 
5. Stjepan Jakopčić 
6. Anđelko Srabinec 
7. Antonio Leljak 
8. Dalibor Lončar 
9. Gordan Jelača 
10. Mario Hranić 

 
Odsutni: 

11. Zoran Lenart, opravdano (poslovno izvan RH) 
12. Anđelko Cvek, opravdano (poslovno spriječen) 
13. Damir Magić, opravdano (poslovno spriječen) 
14. Bruno Milički, opravdano (godišnji odmor) 
15. Renato Klaričić, opravdano (godišnji odmor) 
16. Nena Erak, opravdano (godišnji odmor) 
17. Ivančica Matuša, opravdano 
18. Marina Kosanović, potvrdila dolazak, nije se pojavila 
19. Uroš Jereb, opravdano 
20. Daniel Belošević, opravdano 

 
Malodobni članovi ne prisustvuju sastancima kluba te nisu uzeti u obzir kod donošenja 
odluka. Odsutni članovi pod 11.,12.,13.,15. i 16. suglasni su sa svim većinski donesenim 
odlukama prema dostavljenim im Dnevnom redu. 
 
 
Prijedlog Dnevnog reda: 

1. Informativni izvještaj Predsjedništva o radu Kluba 
- financijski izvještaj 
- aktivnosti članova (natjecanja, druženja, sponzori…) 

2. Osnivanje Odbora za druženja 
- prijedlog: 3-5 članova 
- briga o klupskim druženjima i pozivima na vožnje 
- jednom godišnje (Skupština) prilaganje izvještaja o radu Odbora 

3. Podjela klupskih majica 
- podjela svim članovima Kluba (1) 
- podjela aktivnim članovima Kluba (+1) 
- podjela predstavnicima drugih ORK i sponzorima/donatorima (1) 

4. Razno 

 

 

Sastanak je započeo u 18,05 sati. 
 



Sastanak je vodio tajnik kluba – g. Nebojša Gvozdić, te je nakon pozdrava prisutnih i 
zahvale na odazivu obzirom na vrijeme godišnjih odmora, pozvao prisutne na dopunu 
Prijedloga Dnevnog reda. 

Za dopunu se javila Snježana Jurić koja je pod točku Razno predložila da se članovi očituju 
po pitanju nagrada za sve aktivne članove kluba (aktivne po pitanju zastupanja kluba u 
gostima), zatim da se rasprave pitanja oko sazivanja Skupštine: prikupljanje novca za 
održavanje Skupštine i sl., te da članovi koji žele i imaju odjeću i obuću koju ne koriste, 
istu odvoje kao pomoć Goranu iz Topuskog kako bi mu se pomoglo prije nadolaska zime. 

Anđelko Srabinec postavlja pitanje licenci za suce u auto i kartig sportu. 

Prijedlog Dnevnog reda i dopune su jednoglasno usvojeni te se utvrđuje da Prijedlog 
Dnevnog reda postaje Dnevni red uz nadopunu pod točkom Razno: 

4. Razno 
- razmatranje nagrada za aktivne članove koji predstavljaju klub u gostima, 
- prikupljanje novca za održavanje Skupštine i sl.,  
- prikupljanje odjeće i obuće unutar kluba za pomoć Goranu iz Topuskog 
- izdavanje FIA licenci članova koji su položili sudački ispit u organizaciji ZAS-a početkom  
  2008. godine 
 
 
 

RASPRAVA I ZAKLJUČCI 
 

 
1. INFORMATIVNI IZVJEŠTAJ PREDSJEDNIŠTVA O RADU KLUBA 
 
Ad. 1   
Informativni izvještaj financijskog stanja Kluba iznijela je Snježana Jurić koja je spomenula 
da je, uz troškove održavanja žiro-računa, za koji je mjesečno potrebno osigurati minimalno 
100,00 kuna (83,00-97,00 kn), veći dio novca potrošen na kupnju majica za članove (Klub 
trenutno broji 23 člana) i bliže off road kolege drugih klubova, matricu i tisak grba Kluba te 
ostale tekuće troškove (kupnja knjiga tipa Blagajničkog izvještaja, uplatnica, isplatnica i sl.). 
Također je spomenula da je prije početka sastanka, član Kluba g. Amir Perviz, donirao klubu 
iznos u protuvrijednosti 100 Eura – 720,00 kn, između prošlog i današnjeg sastanka su 
donacije Klubu u nekoliko navrata vršili Nebojša Gvozdić i Snježana Jurić, a početkom 
sastanka su se pridružili i Gordan Jelača (100,00kn) i Gordan Čeak (100,00kn + 150,00kn 
na žiro račun Kluba). 
Napomenuto je i da se bliži Skupština te da Klub neće biti u financijskoj mogućnosti pokriti 
domjenak ukoliko se članovi ne udruže i financijski pridonesu održanju iste, a koja će ujedno 
biti i obilježavanje rada prve godišnjice poslovanja Kluba.  
Nadalje, spomenuto je da će se na Skupštini nagraditi aktivni članovi koji sudjeluju kao 
natjecatelji te na taj način, vozeći za Klub, doprinose istom te Predsjedništvo smatra da 
njima treba posebno zahvaliti simboličnim nagradama, za što će također trebati izdvojiti 
određena financijska sredstva. Ukoliko financijsko stanje neće dozvoljavati ovakvo 
nagrađivanje, Snježana Jurić će troškove nagrada pokriti sama. 

ZAKLJUČAK: 
Članovi su se složili da se podijele nagrade aktivnim članovima koji zastupaju i predstavljaju 
Klub na natjecanjima i druženjima, te da će se novac za Skupštinu prikupiti unutar Kluba. 
Skupština će biti zakazana krajem tekuće godine ili početkom 2009. o čemu će se članovi još 
konzultirati na vrijeme. 
Prijedlog Stjepana Jakopčića je da se Skupština može održati u Brezničkom Humu i da je 
voljan pomoći oko organizacije i pripreme. 
 



2. OSNIVANJE ODBORA ZA DRUŽENJA 
 
Ad. 2 
Kako bi se članovi uskladili po pitanju neformalnih i formalnih vožnji i druženja, prijedlog je 
da se unutar Kluba osnuje Odbor za druženja koji bi brojio od 3 do 5 članova. 
Zadatak Odbora za druženja bi bio osmišljavanje i obavještavanje svih ostalih članova o 
vožnjama bilo da su interne vožnje u pitanju (unutar kluba), bilo da se ide organizirano na 
druženja u organizaciji srodnih ili drugih klubova. 
Odboru će biti dostavljeni kontakt podaci svih članova, a na članovima Odbora je da se 
dogovore tko će i kako obavještavati članove o odlascima na druženja i vožnje. 
Odbor je dužan najmanje jednom godišnje (Skupština) priložiti izvješće o radu u kojem će 
predočiti gdje i kada su organizirali odlaske na vožnje ili druženja, koliko i koji članovi su 
pokazali zanimanje i sl.  
 
U Odbor za druženja su jednoglasno izabrani slijedeći članovi: 
Čl. iskaznica /Ime i prezime  /Telefon  /E-mail                             
008/2007  - GORDAN ČEAK,   098/442-086,  ceak.g@klimaproing.hr 
011/2008  - STJEPAN JAKOPČIĆ,  098/181-1492,  humko@humko.hr 
012/2008  - RENATO KLARIČIĆ,  091/8008-020,  r.klaricic@centrum.cz 
016/2008  - DALIBOR LONČAR,   091/1365-769,  dalibor.loncar1@zg.t-com.hr 
018/2008  - GORDAN JELAČA,   098/324-787,  gordan.jelaca@snt.hr 
 

ZAKLJUČAK: 
Odbor za druženja će raditi na dobrobit svih članova, a isti su pozvani na suradnju u bilo 
kojem pogledu (bilo prijedlozima, bilo savjetima, idejama i sl.) te se apelira na sve članove 
da se aktivno uključe u realizaciju planova.  
Za sva pitanja i nejasnoće, članovi su pozvani da se obrate Odboru kao i da sudjeluju u 
kreiranju i ostvarivanju ideja. 
 
 
 
3. PODJELA KLUPSKIH MAJICA 
 
Ad. 3 
Kako se na poziv Predsjedništva nitko od članova Kluba nije očitovao po pitanju traženja 
najpovoljnije kupnje klupskih  majica, Predsjedništvo se odlučilo na najpovoljniju od 
prikupljenih ponuda i to firme Greenseeker iz Zagreba, te je naručeno 60 majica, od kojih 23 
sivih samo za članove Kluba i ostatak bijelih za podjelu odabranim off road kolegama i 
donatorima/sponzorima Kluba, a dio bijelih majica je podijeljen članovima Kluba koji aktivno 
sudjeluju na skoro svim natjecanjima i druženjima u Hrvatskoj i izvan nje. 
Članovi su upoznati da je prilikom tiskanja grba na majice, u Greenseekeru došlo do 
pogreške te je tiskan samo logo Kluba (bez popratnih guma Simex profila koje se nalaze na 
grbu, ispod loga) te se postavljalo pitanje "otkupa" tih majica obzirom da se Predsjedništvo 
odlučilo na novu, ispravnu garnituru prema narudžbi. 
Ponudu je dao član Kluba – g. Anđelko Srabinec, koji je predložio da će on donirati novac za 
kupnju navedenih majica te da će na leđa dati tiskati logo svoje firme. Prijedlog je 
jednoglasno usvojen pa je dogovoreno da će mu se majice predati na trci u Vrbovcu, koja je 
na rasporedu za 3 dana (30/31.08.2008.). 
 

ZAKLJUČAK: 
Dodatnih 60 majica će se nakon tiskanja podijeliti na način da članovi kluba dobiju po još 
jednu sivu, a bijele će se dodatno podijeliti off road kolegama i donatorima/sponzorima 
kojima nisu podijeljene u prvoj garnituri. 
 



4. RAZNO 
 
Ad. 4 
Po pitanju razmatranja nagrada za aktivne članove koji predstavljaju klub u gostima i  
prikupljanja novca za održavanje Skupštine (zakuska), članovi Kluba su bili relativno 
suzdržani (od aktivnih članova koji predstavljaju ORK Schnee na natjecanjima i 
druženjima, sastanku su prisustvovali Nebojša Gvozdić i Snježana Jurić, a od članova koji 
povremeno posjete druženja su prisustvovali Gordan Jelača, Gordan Čeak - koji posjećuje 
i natjecanja kad god može, te Amir Perviz koji dođe kad god može obzirom da nije 
državljanin RH). 
Prijedlog o prikupljanju odjeće i obuće unutar kluba za pomoć Goranu iz Topuskog izazvalo 
je reakciju određenih članova te su izrečeni neki prijedlozi (koji će vjerojatno samo to i 
ostati). Nekoliko članova će poraditi na ideji i realizirati zamišljeno. 
Izdavanje FIA licenci članovima koji su položili sudački ispit u organizaciji ZAS-a početkom  
2008. godine prokomentirala je Snježana Jurić na način da je upoznala članove kako je 
novac koji HAKS traži odjednom (6.000,00 kn) previše za ovako mali klub te da je 
isplativije licence zatražiti preko AK Delta tako da se članovi putem Kluba učlane u Off 
road sekciju AK Delte i na taj način dođu do licenci. Kako od HAKS-a skoro da i nema neke 
koristi, te kako je već prošao veći dio godine, predloženo je da se ove godine ne uplaćuje 
licenca i prateće osiguranje sudaca te da se početkom slijedeće pokrene izdavanje licenci 
članovima koji su položili ispit suca u auto i karting športu. 

ZAKLJUČAK: 
Suci su suglasni da se ne plaća licenca za 2008. godinu već da se pričeka početak slijedeće 
godine. Članovi su suglasni da se Klub ne upisuje u HAKS obzirom da nam isti nije odobrio 
obročnu uplati članarine u iznosu od 2.000,00 kuna te upisnine u iznosu od 4.000,00 kuna. 
Također, članovi su suglasni da se sucima zatraži licenca putem AK Delta početkom 2009. 
godine. Dostavljene su i slike za licence preostalih nekoliko sudaca, a novac za licencu i 
godišnje osiguranje sudaca će se uplatiti početkom 2009. godine. 
 
Članovi će biti izviješteni putem e-maila o datumu i vremenu odlaska Goranu iz Topuskog, te 
će se od njih očekivati bilo kakav odgovor radi lakšeg planiranja posjeta. 
 
Dogovoren je odlazak na natjecanje u Vrbovec gdje je najavljeno 6-7 posada koje bi aktivno 
predstavljale Klub na vrbovečkoj trci. 
 
 
Sastanak je zaključen 27.08.2008. u 21,50 sati. 
 

 
ZAPISNIČAR:         
Snježana Jurić  
 

 
__________________       
 
OVJEROVITELJ ZAPISNIKA:     OVJEROVITELJ ZAPISNIKA: 
Nebojša Gvozdić      Gordan Čeak 

 
 

__________________     __________________ 
 
 
Prilozi: 
- Odluka o osnivanju Odbora za klupska i druga druženja 


